
Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia  mimoriadneho Mestského zastupiteľstva v Snine, konaného dňa 19. 08. 2008 
 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík 
                Ing. Jana Rosičová 
                Ing. Pavol Marinič  
                Ing. Miroslav Balog 
                JUDr. Iveta Bžánová 
                Ing. Ján Čop 
                MUDr. Štefan Čopík 
                Pavol Diňa 
                Ing. Ján Harmaňoš 
                MUDr. Jozef Homza 
                MUDr. Mária Kostelníková 
                Mgr. Michal Lukša 
                Ing. Štefan Nevoľník 
                Mgr. Ľubov Reháková 
                Mgr. Juraj Skrip 
                MUDr. Miroslav Suchý 
                Anton Vass  
  
Prizvaní: Mgr. Katarína Harmaňošová 
                Mgr. Eva Mihaliková 
                JUDr. Ján Paľovčík 
                Ing. Lýdia Gičová 
                Ing. Dana Mariničová 
                Ing. Jana Makajová 
                JUDr. Michal Harakaľ 
                Ing. Ján Alušík 
                Ing. Marta Mrázová 
                Anna Brečková 
                 
Ospravedlnení: MUDr. Marek Andraščík 
                          MVDr. Vladislav Juško 
                          MUDr. Andrej Kulan 
                          Ing. Jozef Savka  
 
Program: 1. Otvorenie 
                2. Spolufinancovanie projektu „Zvýšenie vzdelanostnej úrovne zamestnancov                 
                    mesta Snina“ 
                3. Spolufinancovanie projektu „Rozšírenie separovaného zberu v meste Snina“ 
                4. Záver 
 
Zasadnutie mimoriadneho Mestského zastupiteľstva otvoril a viedol Ing. Štefan Milovčík, primátor 
mesta. 
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Overovatelia:  Anton Vass, Mgr. Juraj Skrip 
 
Návrhová komisia: MUDr. Jozef Homza, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Harmaňoš 
 
Zapisovateľka: Ľubica Lattová 
 

1. Otvorenie 
 

     Na  mimoriadnom zastupiteľstve Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta skonštatoval, že je 
prítomná nadpolovičná väčšina poslancov, teda mimoriadne Mestské zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné. Prítomní na mimoriadnom zastupiteľstve boli konateľ VPS Snina, s.r.o., Ing.  
Ján Alušík a vedúci oddelení Mestského úradu v Snine. Neboli prizvaní ostatní zástupcovia 
organizácií, nakoľko išlo o mimoriadne zastupiteľstvo týkajúce sa len odsúhlasenia projektov na 
spolufinancovanie.  
 
Hlasovanie za program podľa pozvánky: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík,     
     Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
     Mgr. Michal Lukša, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, 
     MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass 
proti: -  
zdržal sa: -  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – požiadala primátora mesta o podanie informácie pre poslancov predstaviť 
projekty o kaštieli, Rybníkoch a námestia. Či mesto požiadalo o granty lebo to je to, čo trápi 
každého občana nášho mesta.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – oboznámil poslancov s priebehom projektových dokumentácii  a súbežne 
so stavebnými povoleniami na kaštieľ. Výzva by mala ísť v septembri. Je tu problém, či bude 
potrebný list vlastníctva, ale k predloženiu je podpísaná zmluva o budúcej zmluve. Vysvetlil, že 
pozemky sú zapísané na LV na VÚC pri vzniku VÚC, ale prebiehajú jednania za výmenu 
pozemkov pod budovou Gymnázia v Snine, ktoré sú vo vlastníctve mesta. K uvedenému by sa mal 
vyjadriť aj Krajský pamiatkový úrad. 
Ďalej primátor mesta informoval o Dňoch Galérie, kde bude 40 tisíc obrazov a pri uvedení kaštieľa 
by sa v priestoroch kaštieľa vystavovali obrazy, kde bude aj koncertná miestnosť, svoje priestory 
bude tam mať vo väčšom štýle vo vstupných miestnostiach na ľavej strane mestská knižnica, kde 
bude cez leto čitáreň a pravá strana bude patriť svetovo známym Bukovým pralesom. 

- ako bola podaná informácia pri výstavbe námestia naďalej platí. Sú potrebné jednania 
s Jednotou a Motocentrom. Zdá sa, že budú tie jednania do februára úspešné. 

- k rekreačnej oblasti Rybníky primátor mesta uviedol, že veľmi dobre majú vypracované 
projekty v Lesku v Poľskej republike. Je možný spoločný projekt. Majú podobný turizmus 
a prírodné prostredie. Do výzvy, bude vo štvrtok jednanie so zástupcami mesta Lesko. 
Všetko je podmienené majetkovými vzťahmi. Nájomná zmluva je podpísaná na 20 rokov 
a iné potrebné vzťahy, ak bude treba sa dopracujú. 
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- Nemocnica. Výzva je, projektová dokumentácie je pripravená, zdravotnou prístrojovou 
vybavenosťou sa zaoberá Nemocnica, stavebnou časťou projektovej dokumentácie zasa mesto.           

 
3. Spolufinancovanie projektu „Zvýšenie vzdelanostnej úrovne zamestnancov Mesta Snina“      
 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta Mrázová, 
Útvar regionálneho rozvoja. 
 
Projekt spolufinancovania predstavila Ing. Jana Rosičová, prednostka mestského úradu. Ide o tri 
projekty: - zabezpečiť vyššiu kvalitu vzdelávania pracovníkov v používaní výpočtovej techniky, 
cudzích jazykov a zabezpečenie efektívnosti menežmentu pre 72 zamestnancov. Prišla výzva a my 
sme operatívne zareagovali. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – víta takúto iniciatívu, ale ide o dane daňových poplatníkov. Je potrebné 
po získaní certifikátov dohodnúť pravidlá, za akých by museli absolventi nahradiť adekvátnu 
čiastku napríklad pri skončení  pracovného pomeru odchodom do dôchodku, či iným ukončením. 
 
     Ing. Štefan Milovčík -  navrhol, aby sa vypracovala alternatíva zaplatenia poplatku  pracovníkmi 
pred začatím vzdelávania. 
 
     Ing. Jana Rosičová    -  vypracujú sa so zamestnancami zmluvy na tých päť rokov. O akú čiastku 
pôjde sa príjme uznesenie, ak bude projekt schválený. 
 
     Ing. Štefan Milovčík  - v prípade schválenia úspešnosti projektu pripravíme podmienky                   
zaviazať zamestnancov vyplatením poplatku – úloha. 
 
     Ing. Miroslav Balog  - ide o nemalú čiastku. Či budú do tohto projektu zahrnutí aj pracovníci  
zriaďovateľských organizácií. 
 
     Ing. Marta Mrázová  - môžu byť, ide o projekt SENTA, ale prieskum sa robil len                          
u zamestnancov samosprávy a mestskej polície podľa organizačného poriadku mesta 
 
     Ing. Iveta Bžánová    - takéhoto vzdelávania by sa mal zúčastňovať aj stredný menežment, nie 
ľudia pred dôchodkom 
 
     Ing. Marta Mrázová  - ide o vzdelávanie pre zamestnancov, ktorí pracujú s počítačovou  
technikou, môže to byť vzdelávanie trebárs len pre náčelníka MsP 
 
     Ing. Štefan Milovčík - vzdelávanie by mohlo byť rozšírené aj pre školy a zriaďovateľské 
organizácie 
 
     Ing. Iveta Bžánová    - je to 8 miliónový projekt, nebude to primitívna forma vzdelávania 
 
     Ing. Marta Mrázová  - ide o projekt pre pracovníkov verejnej správy a nie pre s.r.o. 
 
     Mgr. Ľubov Reháková – podobné vzdelávanie a je to nesmierne široký priestor i pre             
zamestnancov v štátnej správe            
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Návrh na uznesenie: 
Mestské zastupiteľstvo v Snine  s c h v a ľ u j e  spolufinancovanie projektu „Zvýšenie 
vzdelanostnej úrovne zamestnancov Mesta Snina“ vo výške 384 923,- Sk, čo je 5 % z celkového 
rozpočtu projektu. Projekt je financovaný zo štrukturálnych fondov EÚ v rámci Operačného 
programu Zamestnanosť a sociálna inklúzia.  
 
Hlasovanie: 
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Mgr. Michal Lukša, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
14 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
Mestské zastupiteľstvo prijalo        
 
                                                                                                uznesenie č.  373/2008 
 
 
 

2. Spolufinancovanie projektu „Rozšírenie separovaného zberu v meste Snina 
 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta Mrázová, 
Útvar regionálneho rozvoja. 
 
Ing. Štefan Milovčík – tento materiál doplňuje o informáciu, že 1.1.2006 bol doriešený problém 
biologických odpadov, bežia nové technológie energetického spracovania. Tento projekt je určený 
na vozidlá až po propagáciu separácie, a práve preto je projekt predložený. 
 
Návrh na uznesenie: 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine  s c h v a ľ u j e  spolufinancovanie projektu „Rozšírenie 
separovaného zberu v meste Snina“ vo výške 798 322,70 Sk, čo je 5 % z celkového rozpočtu 
projektu, ktorý je vo výške 15 966 454,- Sk. Spolufinancovanie bude zabezpečené z vlastných 
zdrojov v rámci rozpočtu mesta Snina. 
 
Hlasovanie: 
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, Mgr. Michal Lukša, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 
14 poslancov 
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 
 
                                                                                                        uznesenie č.  374/2008   
 
 



 
- 5 -  

 
 
     Zasadnutie mimoriadneho Mestského zastupiteľstva ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor 
mesta s tým, že oznámil, že riadne zastupiteľstvo bude 4. septembra 2008. 
 
 
 
 
                                                                                                          Ing. Štefan Milovčík 

                                                                                                              primátor 
 
Overovatelia:   Anton Vass 
 

Mgr. Juraj Skrip 
 
 
 
 
Snina, 19. augusta 2008 
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